
PROTOKÓŁ NR 7/2019 

z posiedzenia Komisji Sfery Społecznej Rady Miasta Luboń z dnia 9 kwietnia 2019 r. 

Temat: Dzienna Opieka Domu Seniora Plus dawniej Wigor. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17.00 

Obecność zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) 
 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła prawomocność posiedzenia (quorum) zaproponowała porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia - temat: Dzienna Opieka Domu Seniora Plus dawniej Wigor w Luboniu. 
2. Omówienie funkcjonowania Domu Senior Plus przez Kierownika p. Jagienkę Niewiejską -  

• sposobu przyjmowania podopiecznych - max 30 osób, 60+ nieaktywni zawodowo, samotni  
• sposobu budżetowania - koszt utrzymania 423 tys. na rok - w tym 103 tys. zł dofinansowania  

z Ministerstwa Rodziny Pracy i Polityki Społecznej , 28 tys. zł wpłaty seniorów, pozostała część 
kosztów z budżetu miasta 

• sposobu zagospodarowania czasu - zajęcia z fizjoterapeutą, psychologiem, warsztaty plastyczne 
• wyżywienie - firma cateringowa - brak pomieszczenia socjalnego - kuchni 
• sukcesy: uczestnictwo  w rywalizacji Domów Seniora - III miejsce w Skwierzynie   
• plany:  organizacja pikniku z wigorem - 15 czerwca 2019 i utrzymanie III miejsca 
• potrzeba większej ilości miejsc 

3. Pytania radnych do p. Jagienki Niewiejskiej: 
• p. Artur Wiśniewski: Jakie nagrody otrzymali Państwo w związku ze dobyciem III miejsca  

w Skwierzynie? 
Odp. Wyłącznie Puchar, bez nagród materialnych i finansowych. 

• p. Łukasz Budzyński: Jaki koszt wynajmu pomieszczenia? 
Odp. 2170 zł plus media. 

• p. Łukasz Budzyński: Jaki czas trwania umowy dzierżawy? 
Odp. Umowa na 10 lat, obecnie trwa 4 rok. 

• p. Dorota Franek: Jakie są potrzeby animatorów? 
Odp. Obecnie mamy praktykantkę fizjoterapeutkę, stażystkę na praktykach z Wielkopolskiej Szkoły 
Przedsiębiorczości z Sieradzkiej.  

• p. Elżbieta Zapłata-Szwedziak: Czy ogłoszenia zamieszczane są na stronie?  
Odp. Raczej bezpośrednio wychodzimy z zapotrzebowaniem.  

• p. Dorota Franek: Czy posiadają Państwo konto na Facebooku? 
Odp. Tak 

• P. Teresa Zygmanowska: Czy podopieczni są sprawni fizycznie? 
Odp. Mamy osobę na wózku inwalidzkim, z balkonikami, po udarze. 

• p. Teresa Zygmanowska: Jak docierają na miejsce?  
Odp. Środkami komunikacji miejskiej, jednego Pana dowozi córka 

• p. Łukasz Budzyński: Czy jest limit niedołężnych? 
Odp. Limit jest na osoby z demencją 

• p. Elżbieta Zapłata-Szwedziak zapytała: Na jak długo podpisywana jest umowa? 
Odp. Termin ustalany jest indywidualnie 

• p. Łukasz Budzyński: Jakie potrzeby od Radnych/Miasta? 
Odp. Na chwilę obecną brak 

• p. Dorota Franek: Czy organizują Państwo wycieczki? 
Odp. Tak, kiedyś były organizowane raz w miesiącu, ale seniorzy byli przemęczeni, więc teraz rzadziej 
wyjeżdżamy np. Termy/Kino/Palmiarnia/Grota Solna 



• p. Dorota Franek: Z kim Państwo współpracują? 
Odp. Caritas, WTZ, Szkoły, Przedszkola, Ośrodkiem Kultury w Luboniu, Biblioteką Miejską - razem 
organizujemy warsztaty, przedstawienia 

4. Przyjęcie Protokołu nr 6 
Głosowanie 
ZA: 9 osób 
1. Budzyński Łukasz 
2. Kaczmarek Iwona 
3. Łakomy Beata 
4. Wilczyńska - Kąkol Karolina 
5. Szwacki Michał 
6. Zygmanowska Teresa 
7. Wiśniewski Artur 
8. Nyćkowiak Małgorzata 
9. Kleczewska Magdalena 
WSTRZYMAŁY SIĘ: 2 
1. Zapłata - Szwedziak Elżbieta 
2. Franek Dorota 
PRZECIW:0 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Budżetu Obywatelskiego  
Głosowanie 
ZA: 11 osób 
1. Budzyński Łukasz 
2. Franek Dorota 
3. Kaczmarek Iwona 
4. Łakomy Beata 
5. Wilczyńska - Kąkol Karolina 
6. Szwacki Michał 
7. Zapłata - Szwedziak Elżbieta 
8. Zygmanowska Teresa 
9. Wiśniewski Artur 
10. Nyćkowiak Małgorzata 
11. Kleczewska Magdalena 
WSTRZYMAŁY SIĘ: 0 
PRZECIW:0 

6. Wolne głosy i wnioski: 
Rozpatrzenie sytuacji zatrudnienia emerytów w szkole i zajmowanych przez nich etatów.  

 
Zakończenie komisji 18.00 

Protokołowała 
Elżbieta Zapłata - Szwedziak 

 


